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Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce

TREŚĆ l NTERpElAeJ l / ZApyTAN lA1 ( krótkie przedstawienie sta nu faktycznego) :

t. Dotyczy ustawienie tablicy promującej region Gminy Lubawl<a na peronie przystanl<u

kolejowego. W notatce z dnia 20.05.2020 r, pojawił się zapis, że po wpłynięciu
wniosku od Gminy Lubawl<a, Zaklad Linii Kolejowych w Wałbrzychu rozważy
mozliwość postawienia tablicy promującej region na przystanku kolejowym Lubawl<a.

W związku z powyzszym proszę o informację czy Gmina Lubawka złożyłajuż taki
wniosel< do spółki Pl(P PLl( S.A., a jeśli nie to czy jest planowane sporządzenie i

następnie wysłanie odpowiedniego wniosku do ZLK Wałbrzych (PKP PLK).

2, Proszę o informację czy po 20. maja2020 rol<u odbywały się jakieś kolejne spotkania
pomiędzy władzami Gminy Lubawka oraz spółkami kolejowymi? Jeśli to tak proszę o

informację jakie tematy i ustalenia były podejmowane. Natomiast jeŚli nie to proszę o
informację jakie działania (pisma, spotl<ania) zamierza podjąć Gmina Lubawl<a na

rzecz poprawy stanu technicznego peronow oraz drogi prowadzącej na przystanek

kolejowy (działka 31,6121) w Lubawce.


